
PROTOKÓŁ Nr 4/07

z posiedzenia Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych 
i Obywatelskich Rady Gminy Mielnik w dniu 09 maja 2007r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
2. Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół
3. Pani Stefania Charko - V-ce Dyrektor Zespołu Szkół
4. Pani Beata Jonio-Nikitorowicz - inspektor w Urzędzie Gminy

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Marek  Patkowski –  Przewodniczący  Komisji 
ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Analiza  struktury  placówek  oświatowych  na  terenie  gminy  (w  tym  projekty  

organizacyjne).
2. Rozpatrzenie prośby o pomoc w sprowadzeniu do Polski mieszkańców Kazachstanu.
3. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pani  Beata  Jonio-Nikitorowicz przedstawiła  informację  o  organizacji  w  roku  szkolnym 
2007/2008 szkół i przedszkola prowadzonych przez Gminę Mielnik.

(w zał. na str........prot.)

Pani Jonio poinformowała, że projekty organizacji roku szkolnego w szkołach i przedszkolu 
Pani Dyrektor przedstawia Wójtowi do 30 kwietnia, zaś organ prowadzący ma obowiązek 
przedłożyć go do Kuratorium do 10 maja .

Pani Maria Boguszewska
Zwróciła się z zapytaniem o stanowisko opiekuna do dzieci.

Pani Alicja Sawczuk
Poinformowała, że jest to osoba opiekująca się dziećmi jeżdżącymi do i ze szkoły naszym 
autobusem. Taki etat jest przewidziany od przyszłego roku szkolnego. Do tej pory dziećmi 
opiekowali się stażyści lub nauczyciel świetlicy.

Pani Barbara Terpiłowska
Czy w szkole są nauczyciele, którzy w roku bieżącym przejdą na emeryturę?
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Pani Alicja Sawczuk
W roku bieżącym 2 nauczycieli definitywnie odejdzie na emeryturę. Rozważamy, że jedną z 
tych osób zatrudnimy na ½ etatu w świetlicy, ale na etacie obsługi a nie nauczycielskim.
Pan Piotr Wysocki
Czy w sytuacji  naboru do przedszkola zgodnego z przepisami (tj.  trzyletnich dzieci) dużo 
dzieci nie zakwalifikowałoby się do takiego naboru?
Kiedy ostatnio regulowano kwestię opłaty stałej za przedszkole?

Pani Alicja Sawczuk
W roku bieżącym tylko 2-3 dzieci nie ma ukończonych 3 lat. Jeśli chodzi o kwestię opłaty 
stałej, to regulowana ona była dość dawno. Dokładnie kiedy Pani Dyrektor nie pamięta.

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty organizacji Szkoły Podstawowej, Gimnazjum 
i przedszkola w Mielniku na rok szkolny 2007/2008.

(w zał. na str........prot.)

Pan Sekretarza Gminy
Na jakim etapie jest program”0 tolerancji” i co z mundurkami w Mielniku?
Czy w szkole w Mielniku jest wystarczająca ilość autorytetów dla młodzieży?

Pani Alicja Sawczuk
Jest  opracowany  program  bezpieczeństwa  w  szkole,  od  przyszłego  roku  szkolnego 
zamierzamy wprowadzić monitoring. 
Jeśli chodzi o stroje, to są zbierane propozycje od uczniów, nic nie będzie uczniom narzucone 
wbrew ich woli.
Pani  Dyrektor  zapewniła,  że  nauczyciele  Zespołu  Szkół  w  Mielniku  starają  się  być 
autorytetami dla uczniów.

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący Komisji odczytał list skierowany do Wójta i radnych Rady Gminy w 
sprawie udzielenia pomocy w sprowadzeniu do Polski rodziny z Kazachstanu.

(w zał. na str..........prot.)

Pan Sekretarz Gminy
Poinformował, że takie listy napływają do gminy sukcesywnie. Rozpatrywaliśmy wiele takich 
spraw, największą barierę stanowi kwestia mieszkania i zatrudnienia.
Pan  Sekretarz  wskazał  dwa  miejsca  na  terenie  gminy,  gdzie  ewentualnie  można  byłoby 
przygotować mieszkanie dla tej rodziny:
– budynek po byłej porodówce w Tokarach,
– budynek po byłej szkole w Sutnie.
Pan Sekretarz zastrzegł, że wymaga to dużych środków finansowych i pozytywnej  decyzji 
Rady Gminy. Stwierdził, że raczej nie ma możliwości zatrudnienia tej rodziny w Mielniku.

Pani Barbara Terpiłowska
Poinformowała, że zna autorkę listu. Jest za tym, aby udzielić pomocy w sprowadzeniu jej 
rodziców i brata do Polski. Uważa, że na początek wystarczy dać zatrudnienie jednej osobie z 
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tej  rodziny,  wówczas  byliby  oni  w  stanie  sobie  poradzić.  Jako  ewentualne  miejsce 
zatrudnienia Pani radna wskazała Zakład Gospodarki Komunalnej.

Pan Sekretarz Gminy
W  sytuacji,  jeśli  Rada  Gminy  podjęłaby  pozytywną  decyzję  w  tej  sprawie,  należałoby 
również  zapytać  mieszkańców  danej  wsi,  co  sądzą  na  temat  przeznaczenia  budynku  na 
mieszkanie dla rodziny z Kazachstanu.
Komisja  Rady Gminy zwraca  się  z  wnioskiem do Pana  Wójta  o  rozważenie  możliwości 
adaptowania budynku w Tokarach lub w Sutnie na mieszkanie dla rodziny z Kazachstanu 
oraz o poinformowaniu radnych o kosztach takiej adaptacji.

Do punktu 3.

Członkowie Komisji poinformowali o częstych i nagłych wyłączeniach prądu w ostatnich 
dniach, co bardzo utrudnia życie i powoduje psucie się urządzeń elektrycznych.

Pan  Sekretarz wyjaśnił,  że  interweniował  w  tej  sprawie.  Wyłączenia  mają  związek  z 
przebudową  linii  energetycznej.  Zakład  Energetyczny  zapewnił,  że  nie  ma  możliwości 
wcześniejszego  poinformowania  mieszkańców  gminy  o  wyłączeniach  i  że  wyłączenia  te 
niebawem ustąpią.

Pani Barbara Terpiłowska zgłosiła propozycję, aby w miejsce róż posadzonych przy budce 
telefonicznej  (na  przeciw sklepu “U Marka”)  postawić  stojak  na  rowery.  Wielu  turystów 
rowerowych korzysta z tego telefonu i taki stojak bardzo by się przydał.

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że rozważy te sprawę. Wydaje mu się jednak, że stojak 
powinien  być  umieszczony  przez  właściciela  sklepu  na  parkingu  przysklepowym,  bo 
korzystaliby z niego głównie klienci sklepu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                       Marek Patkowski
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